
Saksprotokoll i Vestland ungdomsutval -  17.02.2021 
 
Lisa Horpen sette fram slikt forslag: 
 

«Vestland ungdomsutval fortset med planlegginga av fylkesting for ungdom 2021. 
Medlemene i utvalet skal til neste møte forsette med å kontakte innleiarar. Dei skal òg 
fortsette med å idémyldre meir om innhald til helga. I tillegg har arbeidet med mogelege 
endringar i planprogrammet starta» 

 
Avrøysting 
Horpen sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Vedtak 
Vestland ungdomsutval fortset med planlegginga av fylkesting for ungdom 2021. Medlemene i 
utvalet skal til neste møte forsette med å kontakte innleiarar. Dei skal òg fortsette med å idémyldre 
meir om innhald til helga. I tillegg har arbeidet med mogelege endringar i planprogrammet starta 
 


